

September 5, 2018

Dear Sunset Families,

We are so excited to begin our Annual Giving Campaign this week! Sunset Elementary is an exceptional school, in large part due to our wonderful community. YOUR generosity in this year's giving campaign will directly support teachers and academic programs at Sunset. This year, we need donations in excess of \$90,000 for the Sunset community of Principal Lee, teachers and families to continue to give our students an outstanding, well-rounded experience.



Sunset depends on your donations to pay for our fantastic Outdoor Science, Art, and STEAM (Science, Technology, Engineering, Art & Math) programs. Your contributions support science sacks, classroom field trips, and supplemental classroom materials and books. The funds allow us to continue the **Playworks program** to support your child(ren)'s play and socialization. Another goal is to **update our auditorium** in phases with a much-needed curtain backdrop, microphones and more. The PTA also funds **school community events** such as Science Night, Garden Days, Movie Night and the School-wide Picnic. In addition, because of your contributions, plans are underway to **install a new playground structure** in the yard!

The Sunset PTA currently spends over \$400 per child. For the 2018-19 Annual Giving Campaign, we recommend a donation of \$400 per family. For those who can give a little more, consider donating \$400 per student or the amount your family used to spend for one month of preschool tuition. Your contribution helps ensure continuity and enhancement of all of the amazing programs at Sunset.

As always, choose a donation amount that fits your family's finances and know that every dollar makes a difference. We warmly welcome and encourage ALL levels of participation and giving, and offer a variety of online giving options for your convenience.

To avoid fundraising burnout, ***we only have three major fundraisers*** at Sunset this year! Let's get this year off to a great start by ensuring we have the funding we need to continue the high-quality programming that makes Sunset such an outstanding school for our children.

Don't wait. This is your chance to give. Every dollar donated is 100% tax deductible and directly benefits our school. There's no limit to what you can give!

Warmly,
Justin Holl, Paul Shih, and Emily Moore
PTA Membership Team
membership@sunset-pta.org

二零一八年九月五日



日落小學家長您好！

學校的年度籌款活動將在這個星期開始！日落小學是一所優秀的學校，其中一個重要原因是因為我們學校家庭的社群。您慷慨的捐贈將會直接資助教師和各項學術課程。在這個新學年的年度籌款活動，李校長、老師們和家庭社區將需要逾 \$ 90,000 元的捐款才能把優質的教育繼續提供給學生們。

日落小學需要您的捐贈去支付各項學術計劃和課外活動，例如戶外科學，美術，STEAM 課程（科學、技術、工程、藝術和數學），週末科學實驗，課堂實地考察以及補充課堂材料和書籍。您的贈款讓我們能繼續資助 Playworks 計劃，從而支配您孩子的遊戲和社交活動。另一個目標是更新我們禮堂的幕布背景和麥克風等。家長教師協會會繼續支付學校的聯誼活動如科學夜，園丁日，電影夜及全校野餐等。除此之外，我們已計劃在庭院安裝一個新的遊樂場設施！

日落小學家長教師協會每年在每位學生身上花費超過 \$ 400 元。因此在今年 2018-2019 度籌款活動我們建議每個家庭捐出 \$400 元的捐款。假如您願意捐贈更多，您可以以每個孩子 \$400 或一個月的幼兒園學費以作參考。您的捐獻有助確保日落小學所有各類計劃能順利進行。

一如以往請選擇一個適合您家庭財務狀況的捐贈金額。您所給予的每一元都可以幫助日落小學。多多益善，少少無拘。為方便大家，我們更提供多項網上捐款選擇。

日落小學今年只會舉行三次籌款活動。您的愛心捐助是我們能夠持續資助各項學術計劃的重要條件，我們誠意邀請您慷慨解囊，讓我校變得更完善，令學生擁有一個更美好的學習環境，及提供全面的學習項目。

請立即行動為學校出一份力！每一元的捐贈都是百分百可用作扣稅用途而又可以令學校受惠。捐贈數目並無限制！

謹致問好，
Justin Holl
Paul Shih
Emily Moore

日落小學家長教師協會
membership@sunset-pta.org